
 
 
 
 

    Protokoll styrelsens sammanträde i Enköping den 14 augusti 2024 
  Plats: MB Redovisning, Gustaf Daléns gata 9B 

  Tid. Kl 17.00 - 19.20 

  Närvarande: Maria Bakas,  Maria Arosenius, Kicki Kumblad,  Mathilda Wahlberg, Emil    

  Eriksson och Bengt Olsson 

 

1. Öppnande.  

Maria hälsade alla i styrelsen välkomna och förklarade mötet för öppnat. 

 Ledamöterna presenterade sig för varandra. 

 

2. Dagordning 

Förslaget till dagordning  godkändes utan justeringar. 

 

3. Val av justerare 

Mathilda valdes till mötets justerare. 

 

4. Höstens styrelsemöten bokades. 

17/9 kl 17.00 

16/10 kl 18.00 

13/11 kl 18.00 

Plats: MB Redovisning 

 

5. Gamla protokoll 

Styrelsen har fått ett mail från Tomas Olausson angående gamla protokoll som han haft 

i förvar hemma hos sig. 

Styrelsen beslutade att Maria kollar med Folkrörelsearkivet vad det kostar att förvara 

dessa hos dem i stället. 

 

6. Nytt bokningssystem 

Kommunen byter ut InterbookGO till Rbok och styrelsen beslutade att Marie 

Lindeberg får behörighet till systemet. Dessutom beslutades det att även Maria Bakas 

och Maria Arosenius (föreningens firmatecknare) tilldelas behörigheten. 



 

7. Ansökan angående bidrag/projekt 

Styrelsen beslutade att Marie Lindeberg får behörighet att genomföra alla ansökningar  

angående bidrag och projekt till kommunen samt alla sidoorganisationer såsom RF 

SISU m.f. 

 

8.       Information från Tränare 

·       Simskolan börjar 25/8 och grupperna är nu näst intill fulla. 

·       Ungdomsgrupperna  startar V 34. 

 

9.     Tävlingar (kommande) 

·       Ena Cup 7/9 

Vi ska se över texten i den digitala anmälningsblanketten så att  simmarna 

informeras om att prata med sin tränare, om vilka grenar simmaren ska 

delta i vid en tävling. Tävlingsgruppen ligger i fas inför cupen. 

 

·       KM / Lucia 14/12 

Styrelsen beslutade att vi ska dela ut klubbens vandringspriser i samband 

med denna tävling. Det ger en större uppmärksamhet kring de medlemmar 

vi prisar. 

 

Vi ska undersöka om vi behöver hitta en ersättningstävling för den som 

skulle vara i Eskilstuna. Maria kollar upp detta och hör av sig till styrelsen 

om ett eventuellt nytt beslut behöver tas angående tävlingskalendern. 

 

Styrelsen ska arbeta vidare med frågan om att ha en 

sponsoransvarig/sponsorgrupp för ex lotterier och tävlingspriser. Det enda 

avtal vi just nu har kvar är med Craft.  

 

10.  Beslut 2025 års tävlingsdatum 

Styrelsen beslutade om följande datum för våra hemmatävlingar 2025: 

·       Ena Game (kommer göras om av tävlingsgruppen kan) 1-2/2 

·       Stora Coop 29/3 

·       Ena Cup 6/9 



·       KM 13/12 

11.  Ekonomi 

Vi har god ekonomi i föreningen. 

12.  Uppstartsläger 

 Lägret i juni för de yngre simmarna genomfördes under en vecka. Det var väldigt 

uppskattat av deltagarna. 

Kommande helg har vi ett uppstartsläger för de äldre simmarna i Hallstahammar. 

Styrelsen beslutade att vi ska arbeta vidare  med att få till ett samarbete med Åland till 

nästa år. 

 

13.  Simundervisning i skolan/uppföljning 

Vi har inte fått någon inbjudan till möte med den arbetsgrupp som kommunen tillsatte. 

Kicki kontaktar Henrik Wikehult (rektor på S:t Ilian för att höra när mötet blir. 

 

14.  Utbildning 

       Funktionärsutbildning arrangeras den 17/11. 

       Distriktsfunktionärer utbildas i oktober. Kicki kollar med Johan Kumblad om han vill 

delta    

       och Maria B  kollar med Kalle Andersson.      

15.  Tränare 

Det ser bra ut på tränarfronten inför denna termin. 

 

Styrelsen beslutade att föreslå utökad tjänst för Marie till 100% med samma villkor som 

tidigare. Maria B pratar med Marie om hon accepterar detta förslag. 

16.  Framtidsplanering/ intention 

Vi samtalade kring föreningens policy om hur föreningen ska drivas i framtiden. 

 

17.  Övriga frågor 

● Vi funderar till nästa möte hur vi ska använda medlen vi fick för” Årets förening”. 

● Marie har sökt och fått pengar från RF Sisu angående stöd för barn i socioekonomiska  

utsatta situationer. 

● Vi lyfte tanken med att  eventuellt  framöver arrangera en klädbytardag i föreningen. 

● Vi behöver uppdatera Facebook gruppen. Maria godkänner deltagare. Kontot heter 



“SK Ena föräldragrupp” 

 

17. Avslutning 

      Maria tackade alla för visat intresse och förklarade mötet för avslutat. 

 

 

 

 

__________________________________                      ________________________________ 

Ordförande Maria Baks                                                 Sekreterare Kicki Kumblad 

 

 

 

—------------------------------------------------ 

Justerare Mathilda Wahlberg 

 


